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Abstract (en)
The wheeled power unit serves to supply high-pressure fluid, for example for hydraulic concrete-preparation and concrete-demolition devices. <??
>A water-cooled electric motor (2) operates several pumps (17, 24, 26). The electric motor (2) is arranged in an upright position in a chassis (5) and,
via reduction gearing, drives the pumps mounted coaxially one above the other. Due to an easily detachable coupling, the electric motor (2) can be
lifted up and transported separately. <??>The power unit can be of very compact construction so that it can also be used in the interior of buildings
without a crane installation. <IMAGE>

Abstract (de)
Das fahrbare Antriebsaggregat dient zur Bereitstellung von Hochdruckflüssigkeit, beispielsweise für hydraulische Beton-Bearbeitungs- und -
Abbruchgeräte. Ein wassergekühlter Elektromotor (2) betreibt mehrere Pumpen (17,24,26). Der Elektromotor (2) ist stehend in einem Chassis (5)
angeordnet und treibt über ein Untersetzungsgetriebe die koaxial übereinander aufgebauten Pumpen an. Der Elektromotor (2) lässt sich durch eine
leicht lösbare Kupplung nach oben abheben und getrennt transportieren. Das Antriebsaggregat lässt sich sehr kompakt bauen, sodass es ohne
Krananlage auch im Innern von Gebäuden verwendbar ist. <IMAGE>
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